
Acta	  :	  AJ06-‐2014 

Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona 

Data	  :	  06	  de	  Juny	  del	  2014  

Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:15	  

Assistents:	  	  Yolanda	  Villafaina,	  Magali	  Pujol,	  Tere	  Caravaca,	  Ramón	  Corminas,	  Natalia,	  Ricard	  
Codinach,	  David	  Pros,	  Eli	  Altarriba,	  CrisLna	  Penales,	  Beatriz	  Sánchez.	  

Ordre	  del	  dia:	  

1. Consell	  Escolar	  

2. Comissió	  Casals.	  

3. Comissió	  Extraescolars	  

4. Comissió	  Pedagògica	  

5. Comissió	  Festes	  

1. Consell	  Escolar	  

En	  el	  Consell	  Escolar	  s'aprova	  el	  pressupost	  pel	  proper	  exercici,	  així	  mateix	  s'aprova	  el	  protocol	  
d'actuació	  mèdica	  en	  les	  escoles.	  

Es	  va	  debatre	  també	  el	  calendari	  per	  a	  l'any	  que	  ve	  i	  el	  quart	  dia	  de	  lliure	  disposició. 
S'està	   plantejant	   avançar	   a	   alguns	   nens	   de	   P5	   a	   primer;	   però	   el	   tema	   s'ha	   quedat	   en	   l'aire.	  
També	   la	   possibilitat	   de	   contractar	   els	   professors	   (dos	   concretament)	   que	   encara	   no	   tenen	  
plaça	  i	  que	  aquests	  es	  puguin	  recontractar	  per	  al	  curs	  vinent.	  

2. Comissió	  Casals	  

CrisLna	   ja	   té	   preparada	   la	   memòria.	   Ens	   comenta	   que	   el	   Ajuntament	   mai	   havia	   demanat	  
directament	  tota	  la	  informació	  que	  ara	  sol·∙licita	  sobre	  nens	  inscrits,	  places	  lliures	  etc.	  

Torna	  a	  sorLr	  el	  tema	  de	  les	  ludoteques	  i	  la	  falta	  d'assistència,	  així	  com	  el	  casal	  d'agost,	  que	  de	  
moment	  no	  té	  inscrits.	  Es	  realitzarà	  recordatori	  del	  casal	  d'agost	  i	  setembre.	  

Novament	   es	   debat	   si	   val	   la	   pena	   o	   no	   una	   comissió	   conjunta	   amb	   altres	   Ampes	   a	   Casal	   i	  
ludoteques;	  però	  no	  s'arriba	  a	  cap	  acord.	  

3. Comissió	  Extraescolars	  

En	   Extraescolars,	   encara	   que	   l'enquesta	   ha	   estat	   molt	   posiLva,	   només	   han	   respost	   101	  
persones.	  S'acorda	  fer	  unes	  	  pre-‐inscripcions	  per	  al	  curs	  vinent	  avançades	  fins	  al	  20	  de	  Juny	  i	  al	  
setembre	  establir	  un	  període	  per	  confirmar-‐lo,	  així	  per	  el	  09	  de	  setembre	  es	  podria	  Tenir	  una	  
llista	  confeccionada	  i	  oferir	  un	  llistat	  definiLu	  el	  dia	  que	  comenci	  el	  curs	  

.  
També	   es	   torna	   a	   remenar	   la	   possibilitat	   d'oferir	   una	   jornada	   de	   portes	   obertes	   per	   a	   les	  
extraescolars.	  Però	  resulta	  molt	  complicat	  organitzar	  una	  jornada	  així	  i	  donat	  que	  ja	  està	  pactat	  



que,	   si	   algun	   nen	   prova	   una	   extraescolar	   i	   no	   li	   agrada,	   donant-‐se	   de	   baixa	   a	   l'inici	   de	   la	  
mateixa,	  no	  se	  li	  cobraria,	  tampoc	  resulta	  tan	  necessari.	  

4. Comissió	  pedagògica.	  

Magali	  explica	  que	  l'úlLma	  reunió	  d'aquest	  curs	  serà	  el	  dia	  17/06/2014.	  

5. Comissió	  Festes	  

Per	  a	  la	  festa	  de	  fi	  de	  curs,	  Ricard	  explica	  que	  no	  va	  sorLr	  l'oferta	  de	  Bollywood	  per	  qüesLons	  
d'horari	  i	  ubicació.	  Hi	  ha	  problemes	  amb	  les	  mesos	  i	  les	  cadires,	  ja	  que	  en	  coincidir	  amb	  altres	  
cursos	  l'Ajuntament	  no	  pot	  oferir	  totes	  les	  quanLtats	  necessàries	  pel	  que	  s'hauran	  de	  comprar.	  


